



WISMA LINCOLN

No 12-18, Jalan SS6/12, Off Jalan Perbandaran,
47301 Petaling Jaya, Selangor, MALAYSIA.

Tel : +603-7806 3478

Fax: +603-7806 3479

Toll Free: 1-300-880-111

Email: info@lincoln.edu.my

Web: www.lincoln.edu.my

致：

南阳医学高等专科学校暨

全新明书记

全世界都处在新型冠状病毒感染的肺炎这一全球公共卫生事件，尤其是中国面临着巨大的困难和挑战，我在马来西亚为你们祈祷...

我希望我们林肯大学学院的合作院校们能够顺利平安的度过这次疫情，马来西亚政府以及全世界人民也在与中国一起，共同努力打赢这一场战役。

这不仅仅只是武汉的困难、中国的困难，作为命运共同体，它也是我们地球所有人的困难；我也希望我们的合作院校的所有教职工都平安！

我坚信不好的事情总会过去，光明的日子即将回来。我们林肯大学学院的所有教职工都在为你们加油打气。

疫情会过去！武汉加油，中国加油！

We are right here with you always!



马来西亚林肯大学学院

Prof. Datuk Dr. Hjh. Bibi Florina 校长

2020年2月13日

**WISMA LINCOLN**

No 12-18, Jalan SS6/12, Off Jalan Perbandaran,
47301 Petaling Jaya, Selangor, MALAYSIA.

Tel : +603-7806 3478

Fax: +603-7806 3479

Toll Free: 1-300-880-111

Email: info@lincoln.edu.my

Web: www.lincoln.edu.my

Nanyang Medical College & President Quan Xinming:

The world is in the midst of a global public health event of pneumonia caused by the novel coronavirus. Especially China is facing great difficulties and challenges, and I pray for you from Malaysia...

I hope that our fellows of Lincoln University College will survive this outbreak. The Malaysian government and people around the world are also working with China to win this battle.

It is not just the difficulties of Wuhan and China. As a community of Shared destiny, it is also the difficulties of all mankind on the earth. I also hope that every one of our international students will be healthy and all the faculty and staff of the collaboration Centre of LUC will be safe.

I truly believe that the bad things will pass finally and the bright days will come back. All of us at Lincoln University College, Malaysia are cheering for you.

The epidemic will pass! Go Wuhan, Go China!

We are right here with you always!



Prof. Datuk Dr. Hj. Bibi Florina

Pro-Chancellor

Lincoln University College, Malaysia

13th February, 2020